



HMD Electronics – the European Distributor of Hynix Semiconductor

Ranked No. 2 in the DRAM industry, Hynix is well known for being one of the highest quality memory module suppliers in the world and is also one of the leading technology developers capable of mass producing 2Gb DRAM components.



HMD Electronics offers the complete spectrum of memory modules from DDR1-333 through-to DDR3-1600 and densities from 256MB up to 16GB. The Server memory portfolio is fully established and validated at leading Server Motherboard vendors such as Intel®, AMD®, Supermicro® and Tyan®.



Together with our Sub-Distribution partners Qeron Technology and Rehag Elektronik we offer all our customers & partners a very quick, flexible, reliable and complete service. Our flexible logistics concept represents a particular asset, allowing our customers to react quickly and efficiently in a changing market.

■ quick ■ flexible ■ reliable



HMD Electronics – der Europäische Distributor für Hynix Semiconductor

Hynix Semiconductor – technologieführender Hersteller von DRAM, Flash, Mobil, Grafik Komponenten und Speichermodule für die PC Fertigung. HMD Electronics bietet das komplette Produktspektrum von Arbeitsspeichern und Komponenten des Herstellers Hynix: DDR1-333 bis zu DDR3-1600 in den Kapazitäten 256MB bis zu 16GB.



Unser Produkt Portfolio ist am Weltmarkt etabliert und von führenden Herstellern wie Intel®, AMD®, Supermicro® und Tyan® zertifiziert. Gemeinsam mit unseren Sub-Distributoren Qeron Technology und Rehag Elektronik bieten wir unseren Kunden und Partnern einen schnellen, flexiblen und zuverlässigen Service.



Unser optimales Logistikkonzept erfüllt alle Anforderungen, schnell und effizient auf einen rasant wechselnden Markt zu reagieren.

■ **schnell** ■ **flexibel** ■ **zuverlässig**